
GROTVIKS SEGELSÄLLSKAP PROTOKOLL 1(2)
Sanmanträdesdatum
1996-01-09

Styre l sesanaent räde

Tid 1996-01-09 k l 19 . 0 0 — 20.30

Plats Klubbstugan

Närvarande Peter Gra f
Maj-Louise L a r s son
Urban Larsson
B engt Pärg l e r
Agneta Ri sho lm
Ingela Roth

1 Öpnnande M aj-Lousie f ö r k l a r ad e möte t ö p pnat .

2 Val a v j ust . Peter v a l de s t i l l j ust er i ng sman av dagens p r o t o k o l l .
man

3 Föregående mö- Föregående mötes p r o t o k o l l up p l ä s t e s oc h g odkändes. Bengt r e d o
tes p r o t o k o l l g j o r de f ör s i t t sam t a l me d Roger Holm ang . l ö n e b i d ra g t i l l ham nvärd ,

4 Skr i v e l s e r Från Halmstad Konxnun har i n k cmni t s kr i ve l s e s e bi l . 1 .

Skri f l i gt s v a r h a r sä n t s t i l l Jack T a ll i n , bi l . 2 .

Brev har k o rrrnit f r å n F e r n ebrand, b i l . 3 .

Från Halmstad Kcmnun angående reg le r f ör gy mnast i k s a l a r na , b i l . 4 .

5 Kassörens I ngela f ö r b e r eder b o k s l u t e t o c h u t s k i c k a v f akt u r a p å b å t p l a h s 
rapport avgif t s a mt medlemsavgi f t .

6 Inbro t t e t I nbrot t e t s o m skedde s t r a x f ö r e j u l i k l u bb s t u gans k ä l l a r l o k a l
h ar anmält s t i l l såv ä l pol i s s o m Svenska S j ö .

7 Hamnrapport U rban i n f o r merade om at t b u s kar. och bänkar ha r u t p l a c e r a t s a v
Kcrrnunen vid p a r k e r i n g en . S j ö t e n s s tu g a ä r i pr i nc i p f är d i g .

8 Y-baxnar Ingelas enkä t o m y - borrrnar godtogs .
V akthål l n i n g

Uppdrogs å t P e t e r a t t gö ra e n e n kä t a n gående vak t h å l l n i n g i ha mnen.

9 Arsmöte A rsmöte bes lö t st yr e l s e n s k a h å l l a s l ör d a gen den 16 mars k l 10 . 0 0
i K l ubbstugan.

10 Stadgeändr i ng D t f ö r s l a g t i l l s t adge ä ndr i n g s om godtogs v id ha l v å r s mötet s k a
t as upp på å r smöte t .

11 Övr . f r å g o r B e lö t man a t t i u t sk i ck e t t i l l år sm ö te t e f t e r h ö r a om i n t r e s s e
f inns f ö r a t t a r be t a i e n seg l i n g s /f i sk e kcetni t t é .

Lasse på Shel ] h a r l ov a t un d e r söka om möj l i g h e te n a t t f å l eas a
en farmaretank f ö r d i es e l i Gr öt v i k .



GRÖIVIKS SEGELSXLLSKAP PROTOKOLL
Samnanträdesdatum
1996-01-09

12 Nästa n6t e Näst a sa r rrnanträde bes l ö t s h å l l a s 1 9 9 6-02-05 .

V id pr o t oko l l e t

A gne Ri sh o ~ Maj-Louise Larsson

Justerat

Peter Gra f



GRÖTvIKs sKGKLsÄLLsKAP

PROTOKOLL

I M M b gygbbKSDATUM
1996-02-05

ART Styrelsesammanträde
TID 1900 - 2200
PLÅTS Klubbstugan
NÄRVARANDE Stisse Bengtsson, Peter Graf, Urban Larsson, Ingela Roth och

Maj-Louise Larsson

ÖPPNANDE Maj-Louise förklarade mötet öppnat

VAL AV SEKR Pet er valdes till sekreterare

VAL AV JUST. Till att justera dagens protokoll valdes förutom ordSranden
MAN Stisse

FÖREGÅENDE Föregående mötesprotokoll upplästes och godkändes
MÖTE

INKOMNA Från Trygg-Hansa 7.100:- i självrisk
SKRIVELSER

I N IN :- b I I b gg I" bygg
BRUNNEN trekammarbrunnen

HAMNRAPPORT Kompressorn bytes
Kommande arbe: återmontering av stolpar, inventarielistan
kompletteras

ÅRSMÖTESFÖR- Kallehe utskickas senast 96-0? 23
FÖRBERKDELSKRPeter skriver årsberättelse och kallelse

Maj-Louise skriver dagordning

ÖVRIGT "Gympan" ändrad till C1-Lasarettet
Stisse tar in anbud för genomSrande av strandstädning. För detta
ändamål har Stisse ritningarna.

NÄSTA MÖTE Näs ta styrelsemöte hålles 96NQ2-29 enligt rutin.

Vid protokollet Juste Justeras:

/Peter Graf/ /Maj-Louise Larsson/ /Stisse Bengtsson/



GRÖIVIKS SEGELSÄLLSKAP PROTOKOLL 1(2)
Sammanträdesdatum
1996-02-29

Styre l sesammanträde

T3.d kl 19 .00 — 22.00

Plats Klubbstugan

Närvarande Peter Gra f
MajLouise La r sson
Urban Larsson
Ingela Roth

1 Öppnande Ma j - Lo u i s e L a r s son f ö r k l a r ade möte t ö p pnat .

2 Val av s e k r . Peter v a l d e s t i l l sekr e t e r a r e .

3 Val av T il l a t t j ust e ra d a gens p r o t o k o l l val d e s f ö r u t o m o r d f ö r ande Urban.
just .man

4 Föregående F öregående mötesprotokol l up p l ä s t e s oc h g odkändes med denna ändr i n g
möte s tår under HPZ1NRAPPORT — Kommande arbete : å t e r monte r i n g a v

s tolpar . S k a l l st å — e v entue l l åt e r monte r i n g a v s t o l p a r .

5 Inkomna I nga av v i k t .
s krive l s e r

6 Verksam 1 995 års v e r k samhetsberä t t e l s e f ö r e d r ogs av s e k r e t e r a r en . F ö l j a n d e
hetsber . t i l l ä g g s k a l l gö r a s : A r e t s u n d e r skot t dr a ge s f r å n t i d i ga r e å r s v i ns t .

7 Kassörens S e bi l . St y r e l s e n f ö r e s l å r s o m mest e n 5 0 , hö j n i n g a v b å t p l a t s a v g i f t e n
rapport Arets k r a f t i g a i n v e s t e r i n ga r medfö r e t t un d e r s k ot t i å r et s ve r k s amhet .

Detta år s u n der skot t r eg l e r a s med t i d i g a r e å r s v i n s t .

8 Anstä l l n . Ma j - Lo u i s e u p p r ä t t a r a n s t ä ll n i n g s av ta l med S t e l l a n S c hager f ö r a n 
hamnvärd st äl l ni ng s o m hamnvärd.

9 Stolpar U rban i n f o rmerade at t R o l a nd L a r s son ( b r y ggvärd b r y gga 5 ) s k a l l sa m
brygga 5 mankalla t i l l br yg g möte . B r y ggmötet s k a l l t a st ä l l ni ng t i l l hu r r e

p arat i onen av s t o l p a r n a s k a l l ut f ör a s . S ty r e l s e n t o g d e l a v pr o to 
kol le t s k ri v e t v i d i nf o möte t 9 0 - 0 3 - 31 . Se b i l .

1 0 Enkät y - I nkom n a s va r b e a r be tas t i l l år sm ö te t a v I ng e l a .
bommar och
v akthål l n i n g

11 Hamnrapport B r y gga 4 r a p po r t e r ad e va ra s ö n d er , s k a l l l aga s , e v e n t u e l l t b yt a s .
Urban ut r eder t i l l kom mande s t y r e l s emöte .

12 Arsmöte,va l K o ns t a t e r ades a t t nö d v änd iga å t g ä r der f ö r g e n omförande av å r smötet
a v st y r e l s e ä r g j or d a .
ö vr. a r r a n 
gemang



GRÖIVIKS SEGELSÄLLSKAP PROTOKOLL 2.
Sanananträdesdatum
1996-02-29

13 Övriga Peter rappporterade f rån s tugägarföreningens årsmöte.
frågor

P eter anmälde at t l eve r e r a t d o k umentskåp är a t t bet r a k t a s o m et t 1 h n
t i l l G S S .

Kjel l Hägglund, chef t ek n i ska nämndenö har meddelat at t K a anunen är
mycket nöjd med GSS skötsel och dr i f t a v hamnen.

14 Nästa möte Nästa s t y r e l s e a6t e h å l l e s 1 9 9 6-04-01 .

V id pr o t ok o l l e t

Peter Graf Maj-Louise Larsson

Just at

U rban r ss o n



GRÖTVIKS SEGELSÄLLSAP PROTOKOLL I Q
Stttnmanträdesdatum 1996

Styrel

Klubbstugan

Utban Larsson

Maj-Louise Larsson

Ingela Roth

Kurt Johansson

Peter Graf

Stig-Arne Bengtsson

Bengt Pergler

Mona Larsson

Adjungerad Stellan Schager

619 Val av jusL man Bengt och Urban utsågs att justera dagens protokoll

620 Styrelsen konstituerade sig Ordförande Maj-Louise, kassor lngeia, sekreterare Mona Vice ordförande
Peter, hamnansvarig Urban, bitr. hamnansvarig Magnus Medbrant
intendent Kurt, suppleanter Bengt och Stig-Arne.

AU ordföranden sekreterare, kassören + hamnansvarig.Beslut
Firmateckning var för sig,utsågs orförande + kassör. Beslut.

Attcst av fakturor. Urban + Stellan. Beslut.
Informationsanevrig Peter
Försäkringsansvarig Bengt )Svenska sjö)
Miljöansvarig Ingegerd %iderström
Ungdomsansvarig Stig-Arne Bengtsson

621 Inkomna skrivelser Från polisen, gäller upphittade båtar. Peter kvitterar ut båtarna
och kollar upp vilka det är. Skrivelse bifogas.

Anmodan från Miljö- och hälsoskyddskontoret att skicka in miljö
rapport om muddringen. Inskickad 9643-30. Skrivelse bifogas.
Skrivelse från Västkustens Båtförbund, angående gemensamma
riktlinjer for småbåtshamnar. Skrivelse bifogas.
Ansökan som semestervikarie i hamnen har inkommit från Jonas Bergman.
Årendet bordlades t.v,

622 Ekonomisk rapport Kassore informerade om det ekonomiska läget. Rapport som bilaga.
Beslöts stryka 3 st straflavgiA a 250:- för ej deltagande av upptagning av Y
bommar. Godtagbara skäl angavs.



623 Hamnrapport Beslöts debitera båtplatsägare vid brygga 1,2,3 Sr ej borttagning av akter
Srtöjmng enl "Ordningsregler Sr Grötviks hamn"

Beslöts att hamnansvarig disponerar 20.000 kronor Sr smärre reparationer

624 AnsNHning av hamnkapten Till ny hamnkapten har Stellan Schager utsetts. Maj-Louise läste upp anstäl
ningsvillkorens vilka styrelsen godkände. Anstäilningsavtal och
arbetsbeskrivning bifogas.

625 ALU-ansNllning Beslöts att Bengt kontaktar arbetsförmedlingen om en ALU-an
sNllning under sommaren.

626 Pålar brygga S Beslöts att kontakta Krabb pålningsservice. Solidariskt an
svarstagande av samtliga båtägare på brygga 5.
Beslöts att nytillkomna båtplatsägare får som insats betala 3.000:
kronor för akterSrtöjningar

627 Projektlista Maj-Louise informerade om projektlista. Beslöts att kolla upp
vad som tidigare beslutats, och om det har åtgärdats.

62$ Enkat Enkät om vakthållning har skickats ut till samtliga båNgare.
Ringa intresse Srelåg. Ärendet bordlades.

629 Övriga frågor Beslöts att kalla till bryggmöte med samtliga bryggvärdar.
Söndagen 21 april kl. 10.00

Livräddningsstegar + övrigt livräddningsmateriel bör ses
över, och rustas upp. Hamnkaptenen gör en säkerhetsbe
siktning.

Beslöts att utrangera GSS dator . {ej längre användbar).
Stisse tar hand om den.
Beslöts att övertaga en bläckstråleskrivare av Stellan .
Kostnad 1.000:- kronor.

630 Nästa sammanträde Plats klubbstugan. Tid måndag 6 maj kl. 19.00.

id protokollet,

Mona Larsson



GRÖTVKS SEGELSÄLLSKAP PROTOKOLL
Sammanträde sdatum
1996-05-06

Art Styrelsesammanträde
Tld KI 19-21
Plats Klubbstugan
Närvarande Maj-Louise Larsson, Urban Larsson, Stellan Schager, Ingela Roth,

Bengt Pergler, Curt Johansson, Peter Graf.

5 31 Öppnande Ordf. hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat.

g 3 2 Dagordning Dagordningen upplästes som med tillägget val av mötessekreterare
godkändes. Se bil 1.

g 33 Val av mötesTill mötessekreterare valdes Peter. Till att jämte ordförande justera
sekreterare dagens protokoll valdes Bengt.
och j ustering
man

34 Inkommande Maj-Louise redovisade inkomna skrivelser. Ingen föranledde vidare
skrivelser handläggning.

35 Kassörens Ingela rapporterade att på grund av senare anställning av Stellan S. kan
rapport en smärre revidering av budgeten göras i en positiv riktning. I övrigt

om kassaraport se bil 2 (2 sid)

g 36 Hamnrapport, Urban rapporterade att reparationer av pålarna förhoppningsvis kan
brygga 4 påbörjas 05-11.
dieseltank Urban föreslog inköp av ny brygga som ersättning för brygga 4. Pris

13 500:- inkl. moms. Beslut: Bryggan skall inköpas
Peter föredrog utre~ g o m införskaffning av dieseltank för
försäljning av diesel i hamnen.
Resultatet av utredningen visar att totalkostnaden för installation av
dieseltank är för stor för att försäljning av diesel ansågs vara lönande.
Förslaget bordläggs.

éj 37 Noteringar förda vid bryggmöte se bil 3 (2 sid)

éj 38 Rapport från Maj-Louise föredrog resultatet av genomfört möte. Problemet med
möte med akterförtöjningarna i innerhamnen diskuterades. Ett flertal båtägare
bryggvärdar, följer inte gällande bestämmelser för intagning av akterförtöjning vid
värd bry 3"! säsongens slut. Detta har efter denna vinter resulterat i sönderdragna

bryggor till avsevärda kostnader. Metoder att eliminera beskrivna
skador skall undersökas.

g 39 Båtplatsavtal Förslag utdelades för studier se bil 4.



g 40 Ordningsföre- Förslag utdelades for studier se bil 5.
skrifter

g 41 Uppsagda Ingela föredrog uppsagda båtplatser.
båtplatser

g 42 Info till båt- För s lag utdelades för studier se bil 6.
platsinnehavare.

5 43 Anbud tillva- F ö rslag utdelades för studier se bil 7.
ratagna båtar,
medlemmar

5 44 ö v r iga &ågor Be sl5ts: Inköp av markis till kontorsfönstret. Pris 2000:-.

g 45 Nästa sammanträde 9646-03.

g 46 Avslutning Ma j -Louise tackade mötesdeltagarna för visat intresse och förklarade
mötet avslutat.

Vid ptotokollet

Peter Graf

Justerat

M.-L. Larsson e r er



GRÖTVIKS SEGELSÄLISAP PROTOKOLL
Sammanträdesdatum 4juni 1996

Art Styrelsesammanträde
Plats Klubbstugan

Närvarande Urban Larsson
Maj-Louise Larsson
Ingela Roth
Kurt Johansson
Peter Graf
Stig-Arne Bengtsson
Bengt Pergler
Mona Larsson

Adjungerad Stellan Schager

Ordföranden hälsade välkommen.

631 Val av just. man Maj-Louise och Stisse utsågs att justera dagens protokoll

632 Protokoll Peter läste upp föregående mötesprotokoll.

633 Inkomna skrivelser Från Västkustens Båtförbund. Bil, 1

634 Ekonomisk rapport Kassören informerade om det ekonomiska läget. Budgeten under kontroll.

635 Seglingsrapport Bordlades tills vidare.

636 Bryggvärd Inga förslag till bryggvärd på brygga 3 har inkommit.

637 Sommarvikarie Behov av sommarvikare fr.o.m. mitten av juni och till seglingssäsongens
slut finns. 2 tim per dag 19.00 - 21.00. Jennie Larsson tillfrågas.

638 Båtplatsavtal Hamnkapten har rätt att teckna båtplatsavtal för GSS. Övriga
båtplatsavtal godkändes.



639 Ordningsföreskrifter De upprättade ordningsföreskrifterna godkändes.

640 Uppsagda båtplatser Beslut om återbetalning av båtplatsavgift till Nils Möller. Beslut om
fördelning av ny båtplats till Wickström på brygga 5. Prel. båtplats 536.

Information till båtplatsinnehavarna om förtöjningar,

642 Anbud av tillvaratagna båtar. Anbudshandlingar har skickats ut till medlemmar. I andra hand
kan icke medlemmar få tillfälle att ge bud på båtarna. 1 båt är
såld till Resturang Carlos, Tylösand för 800 kronor.
Öppnandet av anbuden sker på Carlos 17 juni klockan 19.00.

643 Övriga frågor Maj-Louise meddelade att Paul Albing &ån Halmstads kommun
vill diskutera igångsättandet av trelrammarbrunn. Vecka 23.

Peter tog upp frågan om cykling ska vara tillåtet på bryggorna.
En viss olycksrisk föreligger. Beslöts att tills vidare inga förbudsskyltar
ska sättas upp..
Stellan har fått förfrågan &ån en person om tillMig båtplats fr.o.m. 15 juli
och resten av seglingssäsongen. Önskan fanns också om en vinterplats.
Beslöts tillstyrka begäran. Vederbörande får betala 1.500 kr för
sommarsäsongen, och 480 kr för vinterplatsen
Kurt tog upp frågan om räddningsstegar. Beslöts att tillverka sådana i trä.

644 Nästa sammanträde Plats klubbstugan. Tid måndag 5 augusti.

Vid protokollet

Mona Larsson

4Yho ~ m&
Justeras

Maj-Louise Larsson Sti sse Bengtsson



1(2)

Protokoll
Sammanträdes datum
1996-08-05

ART Styrelsesanmanträde
Tm Kl 1900 - 2100
PLATS KLUBB STUGAN

Närvarande Maj-Louise Larsson, Urban Larsson, Curt Johansson,
"Stisse" Bengtsson, Stellan Schager, Ingela Roth och
Peter Graf.

$45 Öppnande Ordf hälsade mötesdeltagane välkomna och förklarade mötet
öppnat.

Dagordning Dagordningen upplästes som med tillägget val av sekreterare
godkändes. Se bilaga 1.

g47 Val av Till m ötessekreterare valdes Peter. Till att jämte ord@randen
mötes- just e ra dagens protokoll valdes Ingela.
sekreterare
och juste
ringsman

Föregående Föregående protokoll var ej tillgängligt.
protokoll

f49 Inkomna Maj -Louise föredrog Båtriksdagsprotokoll 1996. Bilaga 2.
skrivelser

Resultat Se b i laga 3.
båtförsäljning

$51 Kassörens Se bilaga 4.
rapport

Hamn- Urba n föredrog kommande underhållsarbete: Målning av
rapport, toaletter ute och inne. Målning av förrådsstugan. Delvis målning
underhåll av klubbhuset. Renovering av brygga 4 planeras, Priset för tillagt
etc. lån av båtplats vid brygga 4 diskuterades. Beslut: Tillfallig hyra av

båtplats vid brygga 5 fastställdes till?00:-/vecka.
Plats 1001 och 1002 uthyrd till M Mårtensson.



f53 Segling Utgick
rapport

Priser 1997 Att utarbeta ett förslag till prislista inför 1997 valdes Peter (eunman
kallande), Urban och Stellan.

g55 Höstmöte Tid för höstmöte utställdes till 1996-11-23 i Klubbstugan med
början kl 10.00.

Sommarv Styrelsens uppfattning är att Jenny skött vikariatet på ett Srtjänstfullt
ikariee, sätt. Vikarie behövs för upptagning av hamnavgiR under hamnkapte
utvärde nens semesterperiod. Dock är en timmalkväH tillräckligt med möjlig
ring förlängning vid särskilda fall.

g57 Bryggvärd, Bryggvärden godkändes, se bilaga 5.
brygga 3

ivra ga Stisse tog upp &ågan kring ungdomsverksamheten. Inga beslut fatta
frågor des. Ingela redogjorde för båtplatsinnehavare som ej betalt fakturerad

påminnelseavgift. Beslöts: Ej betald påminnelseavgift faktureras 1997.

Nästa 1996 -09-02.
sammanträde

AVSLUTMVG: Maj -Louise tackade mötesdeltagarna fA visat intresse och fA'
klarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justerat

Maj-Louise Larsson Ingela Roth

sg/



GRÖTVII& SEGELSÄLLSKAP PROTOKOLL
Sammanträdesdatum 2 september1996

Art Styrelsesammanträde
Plats Klubbstugan

Närvarande Urban Larsson
Maj-Louise Larsson
Ingela Roth
Kurt Johansson
Åke Persson a d j
Stig-Arne Bengtsson
Mona Larsson

Adjungerad Stellan Schager

Ordföranden hälsade välkommen.

$60 Val av just. man Maj-Louise och Ingela utsågs att justera dagens protokoll

)61 Protokoll Maj-Louise läste upp föregående mötesprotokoll.

562 Inkomna skrivelser Svenska kustregistret har erbjudit GSS möjligheten att få
registret skickat direkt hem till sina medlenunar utan kostnad
Beslöts att tacka ja till detta erbjudande.

g63 Ekonomisk rapport Kassörens rapport godkändes, En viss omdisponering av budgeten
kommer att ske. Bil. 1

g64 Hamnrapport Urban har undersökt möjligheten att få en ALU anställd för
diverse underhållsarbeten. Problem med trekammarbrunnen har
uppstått vid flera tillfällen i sommar. Förhoppningsvis är det nu
åtgärdat.

)65 Seglingsrapport Åke Persson i seglingskommitten redogjorde för en lyckad Spangenberg
segling. Resultatlista spikad på GSS anslagstavla
Den utlovade seglingstävlingen för enbart GSS maHemmar har av
olika anledningar inte blivit av. Hoppet står nu till sommaren 97



g66 Båtplatsavgifter 97 Underlagför prissättning av hamnplatser i Grötvik har tagits kam
a v Urban och StellanSörslaget diskuterades. Beslöts att ta upp " @ ~g ~
diskussionen igen vid nästa möte.

567 Höstmöte Peter till&ågar Stig Helmersson på sjöräddningen om han har tillfälle
att på vårt höstmöte berätta om deras verksamhet.

Arbetsutskottet har beslutat att Jonas Samson N6mder innevarande
f år använda lyitkranen gratis.

$69 Övriga kågor Stisse önskar låna GSS ekan för SM tävling i Fun Board i Ringenäs
14-15 september. Godkändes. Mona &ågade om reglerna för användandet
av klubbstugan. Inga slutna fester. Endast föreningar. Åke tog upp
Sågan om bevakning av hamnen. Förfrågan har gått ut till medlemmar
om &ivillig bevakning. Ringa intresse förelåg.
Stellan berättade om den skadegörelse som varit. Myntapparaten i duschen
stulen, är polisanmält. En båt uppställd på trailer är stulen. En båt i
innerhamnen har varit utsatt för stor skadegörelse.
Önskemål om y-bommar i innerhamnen. Ny enkät kommer att skickas ut.

570 Nästa sammanträde Plats klubbstugan. Tid måndag 7 oktober.

Vid protokollet

4naa 4u
Mona Larsson

Maj-Louise Larsson Inge la Roth



GRÖTVIKS SEGELSÄLLSKAP PROTOKOLL
Sammanträdesdatum 7 oktober1996

Art Styrelsesammanträde
Plats Klubbstugan

Närvarande Urban Larsson
Maj-Louise Larsson
Ingela Roth
Kurt Johansson
Mona Larsson
Peter Graf

Adjungerad Stellan Schager

Ordföranden hälsade välkommen.

$71 Val av just. man Maj-Louise och Peter utsågs att justera dagens protokoll

$72Protokoll Maj-Louise läste upp föregående mötesprotokoll.

$731nkomna skrivelser Överläts till Ulf Carlsson att söka sanktion för 1997 års seglingar.
Miljö och hälsoskyddskontoret har kommit med vissa påpekande om
ej fullständigt ifyllt formulär. Kommer att åtgärdas.
Inbjudan från HSS till deras prisutdelningsfest, 16 nov 1996.
HSS klubbstuga.

$74 Ekonomisk rapport Kassörens rapport godkändes.

$75 Hamnrapport En förfrågan till mudderfirman har gjorts om pris för en muddring i vinter.
Vi inväntar svar. Årlig besiktning av ok och pelarlyftkran ska göras. Stellan
kontaktar besiktningsmannen..
Många avtal ej påskrivna. Påminnelse skickas ut. Stellan forsatt anställning
tills vidare med 3 månaders uppsägning.
Beslöts att inköpa högtryckstvätt.

å76 Seglingsrapport Ingen seglingsrapport förelåg.



$77 Båtplatsavgifter 97 Fortsatt diskussion om prishöjning av båtplatserna. Stellan och Urban har
gjort ett förslag som låg i linje med det mandat styrelsen Gck vid årsmötet.
Styrelsen var överens om prishöjningarna

478 Höstmöte Höstmötet blir 23 november 1996. Stig Hehnersson har tackat ja till att
komma och berätta om sjöräddningens verk!wunhet.

$79 Miljö&ågor Maj-Louise har tillsatnmans med Rolf Helgesson från Västkustens båt
förbund varit på kommunen och diskuterat miljöfrågor. Ytterligare ett möte
har planerats.

580 Övriga hågor Stellan undrade vad som hänt med vykorten? Svar? Vissa båtägare har inte
sina båtar försäkrade. I ordningsföreskrifterna står att båtarna ska vara försäk
rade. Om skador uppstår på andras båtar, vad händer då. Vem betalar? Kolla
hemförsäkringen. Peter ansöker om att få sätta upp en dieseltank på hamnplan

$81 Nästa sammanträde Plats klubbstugan. Tid måndag 4 november 1996.

Vid protokollet

%~o b
Mona Larsson

J usteras

Maj-Louise Larsson Inge la Roth



GRÖTVIKS SEGELSÄLLSKAP PROTOKOLL
Sammanträdesdatum 4 november1996

Art Styrelsesatnmanträde
Plats Klubbstugan

Närvarande Urban Larsson
Maj-Louise Larsson
Ingela Roth
Kurt Johansson
Mona Larsson
Peter Graf

Adjungerad Stellan Schager

Ordföranden hälsade välkommen.

581 Val av just. man Maj-Louise och Peter utsågs att justera dagens protokoll

582Protokoll Maj-Louise läste upp föregående mötesprotokolL

jj831nkomna skrivelser Diplom från Svenska Sällskapet för Räddning af Skeppsbrutne
Sjöräddningssäilskapet. Tack för de 650 kr insamlat i cykelsparbössor

å84 Ekonomisk rapport Ingela redogjorde för budgeten 1996, och den delvisa planeringen
för 1997. Budgeten kommer att redovisas på halvårsmötet. Godkändes.

$85 Hamnrapport Diskuterades vikten av att alla båtar, stora som små, har en ansvarsförsältring
Tillägg till hemförsälmngen kan göras.

$86 Båtplatsavgifter 97 Förslag till ny prissättning. Kommer att presenteras på halvårsmötet.



487 Kommande aktiviteter 21 december . Öppet hus från klockan 13.00. Glögg och pepparkakor.
Diskussion om bildandet av olika sektioner t. ex. Sskesektion, segelsektion m
m.m.. Bengt Pergler tar kontakt med ~ Fa Hdind, fotograf, om en
temakväll som ska handla om djur-och natur.
6 mars . En gemensam kväll med ärtor och punch

$88 Övriga frågor Prislista för Grötviks hamn kommer att tas upp på halvårsmötet
Revidering av ordningsföresltrifter för klubbstugan. Görs av
Peter, Stelhm och Urban, Peter satnankalhuW.
Företaget MarinPmfil sponsrar ett antal utrustningskärror.
Stellan, Kurt och Uxban, tittar på förslag till rtiddningsstegar.

589 Nästa sammanträde Plats klubbstugan. Tid måndag 2 december 1996.

Vid protokollet

Kesa 4u ~~
Mona Larsson

Justeras



PROTOKOLL

Samwumträdesdatum
1996-12-02

Art Styrelsesammanträde
Tid Xl 19.00 - 21.00
Plats KLUBBS?UGAN

Maj-Louise-Larsson, Urban Larsson, Peter Graf, Stellan Schager,
Curt Johansson och Ingela Roth.

Ordf hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet
oppnat.

Dagordning Dagordningen upplästes som med tillägget val av mötessekreterare
godkändes.

$ 95 Val av mötessekr. Till mötessekreterare valdes Peter. Till attjämte ordförandenjustera
ochj usteringsman dagens protokoll valdes Ingela

f 96 Föregående mötes- Protokollet var ej tillgängligt, kunde j euppläsas.
protokoll

j' 97 Inkomna skrivelser Inga skrivelser hade inkommit.

$ 98 Kassörens rapport I ngen förandring sedan ~/iMsmötet.

f 99 Hamnrapport Beslut: Bojar som kvarligger då vårens muddring skall påböjras
tas upp genom G.S.S. ' försorg. Boj ägaren debiteras kostanden.

f 10D Gåva till SSRS B eslots att skänka SSRS 25D:- för genomfört föredrag vid höstmötet.

g 101 Temakväll Bordlägges tillj anuarimötet.

j 102 ÖvrigaPågor Bengt utreder jsälvrisken fö r klubb-båten. Nuvarande jsä lvriskär
6.000:-, denna anses vara för hög.

f 103 Nästa samman 1997-D1-13.
träde

j' 104 Avslutning Ordförande tackade mö tesdeltagarna och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras: Justeras

Peter Graf
MAJ-Louise Larsson Ingela Roth


